
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vineyard | Wine 

Víno J Stávek has roots dating back to 1898. It was rebranded to the current 
winemaker’s name in 2013. It is a founding member VOC Modré Hora and 
specializes in Rosé, Cuvée, Frankovka, and Fortified Wines. It was named 
Czech Winery of the Year in 2017. The winery is located in the sub-region 
Velke Pavlovice | Moravia. 

The current winemaker is Jan Stávek, great grandson of the founder. He is a 
founding member of the “Mladí Vinaři” or Young Winemakers Association of the 
Czech Republic. Jan Stávek was named Czech Winemaker of the Year 2020. 

The name of this top shelf vermouth translates to “Seven Rosé”. The vermouth 
was created using mature rosé, wine must, noble wine distillate and seven 
organically grown herbs. It is a collaboration between Jan Stávek and two 
bartenders from the Czech Republic’s Bar of the Year 2019, Brno-based “Bar 
Který Neexistuje”, whose name literally translates to “the bar that does not 
exist”. 

Tasting Notes | Pairing Suggestions 

- The colour of this top shelf vermouth is ruby 

- On the palate you get cherry from the base rosé, but also raspberry leaves, 
coriander, citrus peel and spice. 

- Despite the strong dominance of wormwood bitterness, the taste is balanced 
with sugar 

- Amazing on its own with a twist of orange, in your favorite Negroni, or added 
to sparkling rosé to enjoy as an aperitif. 

Analytics 

- Residual Sugar: 124 g/L 

- Acid: 4.4 g/L 

- Alcohol: 18% 
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Vignoble | Vin 

Le domaine Víno J Stávek remonte à 1898. Il a été rebaptisé sous le nom de l'actuel vigneron en 

2013. Il est membre fondateur du VOC Modré Hora et se spécialise dans les vins rosés, cuvées, 

Frankovka, et les vins fortifiés. Il a été nommé Domaine viticole de l'année en 2017 en 

République Tchèque. Le domaine est situé dans la sous-région de Velké Pavlovice | Moravie. 

Le vigneron actuel est Jan Stávek, arrière-petit-fils du fondateur. Il est membre fondateur de 

l'association des "Mladí Vinaři" ou jeunes vignerons de la République tchèque. Jan Stávek a été 

nommé Vigneron de l'année 2020 en République tchèque. 

Le nom de ce vermouth haut de gamme se traduit par "Sept Rosé". Le vermouth a été créé en 

utilisant un rosé mature, du moût de raisin, un distillat de vin noble et sept herbes cultivées 

biologiquement. Il s'agit d'une collaboration entre Jan Stávek et deux barmen du Bar de l'Année 

2019 de la République tchèque, le "Bar Který Neexistuje", basé à Brno, dont le nom se traduit 

littéralement par "le bar qui n'existe pas". 

Notes de dégustation | Suggestions d'accords 

• La couleur de ce vermouth haut de gamme est rubis. 

• En bouche, vous retrouvez la cerise du rosé de base, mais aussi des feuilles de 

framboisier, de la coriandre, des zestes d'agrumes et des épices. 

• Malgré la forte dominance de l'amertume de l'absinthe, le goût est équilibré avec du 

sucre. 

• Excellent seul avec un zeste d'orange, dans votre Negroni préféré, ou ajouté à un rosé 

pétillant pour en profiter en apéritif. 

Analyse 

• Sucre résiduel : 124 g/L 

• Acidité : 4,4 g/L 

• Alcool : 18 % 
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